
G/F Ny Søndergaard  

Referat bestyrelsesmøde 4. september 2024 hos Lars Bo 

 

1. Græsslåning 

Der ligger ingen formel/nedskrevet aftale med ’Fejekosten’ der står for græsslåning på fællesarealerne.  

Lars Bo kontakter ’Fejekosten’ med henblik på at få en formel/nedskrevet aftale. 

 

2. Revidering af hjemmeside + udarbejdelse af velkomstbrev til nye ejere 

Annemarie udarbejder udkast. 

 

3. Fartbegrænsninger 

Der har igen været trafikuheld ved Almindingen + generelt køres der hurtigt på vejene omkring os.  

Den anden grundejerforening har, som forsøg, fået bump og 40 km/timen. 

På denne baggrund drøfter bestyrelsen om der skal ses nærmere ind i at arbejde for fartbegrænsninger på 

vores veje.  

Lars Bo kontakter den anden grundejerforeningen i Dyssegård for at høre deres erfaringer og se om et 

samarbejde vedr. fartbegrænsninger er en mulighed.  

 

4. Magasin om Grundejerforeningen Ny Søndergaard 

Lars Bo og andre gode kræfter er gået i gang med at samle historier, erindringer, fotos mm. da man ønsker 

at lave et magasin/hæfte om vores område. De undersøger om kommunen evt. vil bidrage økonomisk.  

 

5. Fællesarealerne ’Vild med vilje’ 

Felix laver et udkast for begge fællesarealer, og orienterer om det på næste generalforsamling.  

 

6. Jakob udtræder af bestyrelsen ved næste generalforsamling 

Vi skal have fundet en ny kasserer. Jakob skriver lidt om hvad det indebærer at være kasserer i bestyrelsen 

på Facebook.  

 

7. Materiel 

Der er forslag om 3 sammenklappelige borde/bænkesæt til udlån + en ekstra pavillon samt et lille stillads.   



Henriette undersøger pris på: 

• 3 borde/bænkesæt  

• 1 pavillon  

• Lille stillads 

Forslagene tages med til afstemning på næste generalforsamling.  

 

8. Murværk på garagerne  

Der skal repareres murværk på garagerne ved Almindingen/Sønderengen + ved Vesterdalen (på 

garageejernes regning) Den tidligere aftale med en murer faldt til jorden pga. sygdom. 

Annemarie og Ulla sender hver en anbefaling på en murer til Jakob   

 

9. Udefrakommendes brug af fællesarealerne  

Der kommer mange mennesker på fællesarealerne, som ikke bor i grundejerforeningen. Det er i sig selv ikke 

et problem, men det opleves at fællesarealet bliver brugt mere som offentligt areal: bl.a. luftes der løse 

hunde uden opsyn og deres efterladenskaber samles ikke op, der har været folk inde med biler og bøtter for 

at plukke store mængder brombær ved garagerne.  

Der er et forslag om diskrete stolper ved indgangene til fællesarealerne, hvor der pænt tilkendegives at det 

er et privat område. Ikke for at forbyde adgang for udefrakommende, men for at gøre opmærksom på at det 

faktisk er privat område og der skal tages hensyn. 

Felix undersøger mulighederne. 

 

10. Fastelavn 

Det undersøges om Ursula m.fl. stadig vil stå for at arrangere fastelavn på fællesarealet.  

 

Næste møder er: 

Tirsdag 5. november kl. 19 


